
 

 

    

 
Interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande  
 
Investeringsmedel Unnarydsskola 

Det avsattes 5miljoner i fullmäktige till skolgården i Unnaryd i samband med renoveringen av skolan. 

Det gjordes en skiss av en arkitekt på hur man skulle kunna utforma skolgården som hängdes upp hos 
personalen på skolan. Därefter fick personalen information om att pengarna inte räckte till allt man 
hade på skissen så flertalet saker kryssades över och ställdes in på aktuell ritning. 

I fullmäktige i våras fick vi information om att det fanns en hel del pengar över; 1,5milj vilka 1,1 milj 
skulle ombudgeteras till idrottshallen i stället.  

-Hur kommer det sig att verksamheten får besked om att budgeten är förbrukad när den inte är det?  

-Vem tar beslut om vad som får köpas in och inte i en investering som denna? 
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